



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：

邀請家長出席中三選科輔導課堂通告

中三同學選科輔導工作正順利進行，本校升學輔導組將按計劃進行四次全人發展課，向同學解釋選科考慮的重要因素及選科程序，歡迎家長一同出席，陪伴子女共同面對選科工作。詳情如下：

	第一次課堂	第二次課堂	第三次課堂	第四次課堂
日期	2016年12月6日	2017年2月28日	2017年3月21日	2017年4月25日
時間	下午2:30至3:30	下午2:30至3:30	下午2:30至3:30	下午2:30至3:30
內容	1. 分析選科意向與個人能力的關係 2. 分析性格類型及工作的關係 3. 答問時間	1. 分析選科意向與個人興趣的關係 2. 解釋進行選科意願調查的程序及重要性 3. 答問時間	1. 分析選科意向與個人價值觀的關係 2. 答問時間	1. 解釋科目組合及填寫選科表應注意的事項 2. 老師及學生分享選科經驗 3. 答問時間
負責老師	郭永賢老師			

敬請細閱，並簽妥回條，交回班主任。如有疑問，請與聯絡。

此致

貴家長

校長劉鳳兒謹啟

二零一六年十一月二十八日



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

28th November, 2016

Dear Parents,

Notice on Senior Secondary Subject Selection Workshops for S3 during Whole-Personal Development lessons

The Career Guidance Committee has planned four Whole-Personal Development lessons to explain to students the important factors and procedure for subject selection for senior secondary. Parents are welcome to attend. Details are as follows:

	1 st lesson	2 nd lesson	3 rd lesson	4 th lesson
Date	6 th December 2016 (Tue)	28 th February 2017 (Tue)	21 st March 2017 (Tue)	25 th April 2017 (Tue)
Time	2:30 p.m. – 3:30 p.m.	2:30 p.m. – 3:30 p.m.	2:30 p.m. – 3:30 p.m.	2:30 p.m. – 3:30 p.m.
Context	1. Analysis between Objective and Personal Competence. 2. Analysis between Personality Type and Career 3. Q & A	1. Analysis between Objective and Personal Interest 2. Explanation of the procedure and importance of Subject selection census. 3. Q & A	1. Analysis between Objective and Personal Values 2. Q & A	1. Explanation of subject combination and important issues in subject selection form. 2. Sharing Session by teachers and students 3. Q & A
Teacher-in-charge	Mr. W.Y. Kwok			

Please sign and return the reply slip to class teachers. If you have any enquiries, please contact the teacher-in-charge. Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,

Ms. Lucia Lau
Principal

-----Reply Slip-----

To St. Clare's Girls' School,

Notice No.: 1617031

Notice on Senior Secondary Subject Selection Workshops for S3 during Whole-Personal Development lessons

We have read and noted the school will hold Senior Secondary Subject Selection Workshops during Whole-Personal Development lessons.

I will attend these lesson(s):

1st lesson (6th Dec) 2nd lesson (28th Feb) 3rd lesson (21st Mar) 4th lesson (25th Apr)

I will not attend any lesson mentioned above.

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date